

## **Vilkår og betingelser**

Der kan bookes ophold af minimum 5 dage og med maksimalt 2 gæster i hvert dobbeltværelse/lejlighed.

Kortere ophold og opredninger i lejligheder kun ved henvendelse pr. mail.

Betaling for ophold trækkes 14 dage før check-in.

Opholdet kan afbestilles/ændres indtil 7 dage før check-in.

Eventuelt indbetalt beløb refunderes fuldt ud ved rettidig afbestilling.

Ved for sen afbestilling eller ved no-show betales fuldt beløb for opholdet.

Priser inkluderer morgenmad, sengelinned og rengøring.

Check-in hvornår som helst fra kl. 14 – seneste check-out er kl. 10.

## **Terms and Conditions**

Stays can be book for a minimum of 5 days and with a maximum of 2 guests in each double room/apartment.

Shorter stays and extra beds in apartments only on request per mail.

Payment for stay is deducted 14 days before check-in.

The stay can be cancelled/changed up to 7 days before check-in.

Any amount paid is refunded in full in case of timely cancellation.

In case of late cancellation or no-show, the full amount for the stay is paid.

Prices include breakfast, bed linen and cleaning.

You can check-in any time after 14.00 hours – Time for last check-out is 10.00 hours.

## **Geschäftsbedingungen**

Sie können einen Aufenthalt von mindestens 5 Tagen und maximal 2 Gästen in jedem Doppelzimmer/Wohnung buchen.

Kürzere Aufenthalte und Zustellbetten in Wohnungen nur auf Anfrage pro Person Mail.

Die Zahlung für den Aufenthalt wird 14 Tage vor dem Check-in abgebucht.

Der Aufenthalt kann bis zu 7 Tage vor dem Check-in storniert/geändert werden.

Bei rechtzeitiger Stornierung wird der bereits gezahlte Betrag vollständig zurückerstattet.

Im Falle einer verspäteten Stornierung oder Nichterscheinen wird der volle Betrag für den Aufenthalt bezahlt.

Die Preise verstehen sich inklusive Frühstück, Bettwäsche und Endreinigung.

Sie können jederzeit nach 14:00 Uhr einchecken – Letzter Check-out ist um 10.00 Uhr.